
水漾保湿护肤系列

层层滋养   尽享水润呵护
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创新技术
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MossCellTec TM

你的肌肤每天都摄
取足够水分吗？
水分是打造无暇美肌的第一要素。我们的皮肤无时无刻与

外界接触，长时间暴露在空调、日光暴晒以及空气污染的

环境之下，都会造成肌肤水分流失。除了环境因素的影响

，皮肤随着年龄的增长细胞机能开始老化，导致其保湿作

用及屏障功能逐渐减弱，肌肤表层的天然保湿因子也慢慢

地流失。肌肤一旦缺水，女人的天敌——皱纹便会随之而

来，皮肤也变得粗糙无光，松弛下垂，尽显老态。

Water Source保湿柔肤水具有舒缓肌肤及柔软肌肤角质层的功效，帮助肌肤

更好地吸收后续保养品的营养成分。

这款保湿型柔肤水，蕴含极强的天然保湿因子透明质酸钠，能帮助肌肤汲取大

量的水分，淡化皱纹和细纹。作为天然氨基酸保湿剂的甜菜碱，可提供持久保

湿及保护细胞膜作用、维持水分平衡，立即舒缓肌肤脱水问题。红藻提取物则

有效锁住水分，使肌肤一整天保持水嫩感觉。

Water Source保湿精华液质地轻盈水透，能瞬间轻易被肌肤吸收，有效地解决

肌肤缺水现象如干燥、暗沉、毛孔粗大及细纹滋生等等。

融汇甜菜碱、红藻提取物及多种水果提取物如西瓜提取，苹果提取及兵豆果

提取，能为肌肤注入丰富营养、帮助增强皮肤细胞的锁水功能，为肌肤带来

立即舒缓与保湿作用，进而改善粗糙肤质及抚平细纹。此外，还蕴含保湿肌

肤的重要物质——透明质酸钠，可透过帮助肌肤吸取大量的水分，淡化皱纹

和细纹。

主要成份：MossCell Tec   、甜菜碱、透明质酸钠、红藻提取物。

使用方法：将保湿柔肤水浸透于化妆棉，由颈部下端向上抹至脸部。每日早晚各一次。

主要成份：MossCell Tec   、甜菜碱、综合水果提取物、红藻提取物、透明质酸钠。

使用方法：将精华液涂抹于脸部和颈部，轻轻按摩，让其充分吸收。
每日早晚洁肤后使用。

缺水是肌肤问题的根源。CHARM UP运用创新技

术MossCellTec   ，研发出water source水漾保

湿护肤系列，致力为女性肌肤带来更持久及高效

的保湿滋润作用，轻松解决肌肤的缺水状况。

MossCellTec   技术透过小立碗藓原丝体的培养

，以助增强皮肤细胞的复原力，从而提升皮肤适

应环境及气候变化的能力。此系列产品均从苔藓

植物萃取其精华作为核心成份。作为地球上最古

老的植物之一，苔藓萃取物兼具卓越的“吸水”与“

锁水”特性，由内重筑肌肤天然保湿屏障，加强肌

肤天然储水能力，牢牢锁住肌肤内部水份，进而

改善肌肤干燥暗淡、缺乏弹性等困扰，提升肌肤

滋润度，还原肌肤水嫩莹润，让您远离岁月侵蚀。

开启肌肤
保湿之旅

保湿柔肤水
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Water Source保湿润肤霜给予肌肤强度保湿，可长时间维持肌肤的水润度，使肌肤全天候丰盈

滋润。轻盈如纱的质地易于肌肤吸收，滋润且不油腻，同时还有效帮助肌肤抵御紫外线UVA和

UVB，防止皮肤皱纹提早生成。

甜菜碱独特的保湿机理功能，有助调节细胞的水分平衡，发挥持久的保湿效果以及改善干燥脆

弱的肌肤屏障。乙酰壳糖胺成分及柑橘皮提取物则可赋予肌肤盈润的保湿效果，同时提高肌肤

的紧实度和弹性。

Water Source深层洁净磨砂膏蕴含天然核桃壳粒子，能吸附毛孔中的污垢和油脂、去除黑头及

老化角质，进而帮助提亮和均匀肤色，焕发透亮美肌。这款深层洁净磨砂膏还添加了保湿成份     

                             ，洁净肌肤的同时滋润肌肤，使肌肤在磨砂后仍感觉柔嫩及不紧绷。

                            添加了丰富的橄榄油酸酯，其所含的多种维生素可以给皮肤带来持久保湿滋润 

  效果，尤其对干燥及敏感肤质有显著的润肤功效。此外，它也具有丰富油脂的 

    乳木果油，能保湿效果加倍。 

主要成份：MossCell Tec   、甜菜碱、柑橘皮提取物、乙酰壳糖胺。

使用方法：将润肤霜涂抹于脸部、颈部和前胸部位，由下至上轻轻按摩。

                    每日早晚各一次。

                          主要成份：MossCell Tec    、橄榄油酯、乳木果油。

                          使用方法：先润湿脸部，用指尖将磨砂膏轻柔涂抹于全脸，避开眼周部位。

                                              最后，用清水冲洗即可，建议一周使用2至3次。

保湿润肤霜
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Water Source保湿睡眠面膜采用高端的透明质酸微囊科技 ，

将百万分子量的透明质酸压缩在微小包囊中，直达真皮层并在

12小时内逐步释放保湿因子，持续滋润肌底及修复皮肤，充分

补充肌肤一整天流失的水分，让肌肤在清晨苏醒时呈现水润活力。

天然保湿因子透明质酸钠，能在体内锁住自身重量1000倍的水分，为胶原蛋白和弹力纤维的合成

提供充足的水分及养分，从而淡化皱纹，缩小毛孔。此外，保湿面膜所含的综合水果提取物也能

进一步的强化皮肤天然保湿屏障，提升肌肤对水份及营养的吸收，给予肌肤瞬间保湿效果。另一

主要成份糖角鲨烷，会在皮肤层形成一层天然保护膜，发挥润肤作用，让肌肤重拾柔嫩顺滑。

主要成份：H2 Zeta 科技 ,  透明质酸微囊科技, 透明质酸钠、综合水果提取物、糖角鲨烷。

使用方法：睡前于脸部及颈部涂抹厚厚一层保湿面膜，隔天醒来用清水清洗即可。建议每周      

                    使用2至3次，若肌肤严重缺水也可每天使用。

保湿睡眠面膜
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深层洁净磨砂膏
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Nourish your skin to enrich 
its natural glow
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Innovative 

Technology 
leads the way 
to hydration!
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MossCellTec TM

Does Your Skin 
Receive Adequate 
Hydration Every Day?
Moisture is key in creating a flawless-looking complexion. Our skin’s 

constant contact with harsh surroundings, such as air conditioning, 

sunlight and air pollution causes the loss of water. In addition 

to the damaging influence of these environmental factors, our 

skin ages as we mature, its moisturising and barrier functions 

gradually weakening and depleting our skin’s natural hydration.  

Once the skin is dehydrated, its natural enemy - wrinkles, will 

follow, and our skin turned dull, rough and sagging.

Water Source Hydrating Serum is light and aqueous, and is easily, rapidly absorbed by 

the skin, effectively resolving the problems caused by dehydration such as dryness, 

dullness, enlarged pores and fine lines.

A blend of betaine, red algae extract and various fruit extracts such as Citrullus Lanatus 

(watermelon rind), Pyrus Malus (apple) and Lens Esculenta (lentil), nourishes the skin, 

help strengthen the skin cells' water-locking function, and bring immediate relief and 

hydration to the skin -- improving roughness and reducing fine lines.  In addition, it also 

contains sodium hyaluronate, an important substance for hydration, which helps the skin 

absorb more moisture and reduce fine lines and the appearance of wrinkles.

Ingredients: MossCell Tec   ,betaine, sodium hyaluronate,red algae extract. 

How to use: Soak a cotton pad with the moisturizing toner, and apply from the base of the 
                      neck to the entire face. Apply twice daily use, day and night.  

Dehydration is the root cause of skin problems. By utilising 

the innovative MossCellTecTM technology, CHARM UP 

formulated WATER SOURCE Skin Care Series. This series 

is designed to give our skin a more effective and longer-

lasting moisturising effect, providing a simple way to keep 

skin hydrated and moisturized all day long.

MossCellTecTM technology enhances the skin's ability to 

adapt to the environment and climate change with the 

cultivating of Physcomitrella patens (spread moss) by 

reinforcing skin cell resilience. The core ingredient in this 

series of products is extracted from bryophytes (moss). 

As one of the oldest living plants on our planet, the moss 

extract has a combination of excellent “water absorption” 

and “water retention” properties to reinforce the skin's 

natural moisturizing barrier, strengthen the skin's natural 

moisture retention capacity, and firmly lock-in the skin's 

moisture. It will improve the dryness and dullness of the 

skin, loss of elasticity, as well as increase skin’s hydration 

level, restoring suppleness and radiance while keeping 

away the signs of ageing.
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Water Source Hydrating Toner soothes the skin, softens the cuticles, thus preparing 

the skin to better absorb the benefits of other care products. 

This hydrating toner contains sodium hyaluronate, a natural element with strong 

hydrating properties, that helps the skin to absorb more moisture, diminishing wrinkles 

and smoothing out fine lines. Betaine, a naturally occurring amino-acid act to provide 

long-lasting moisture and protect the cell membranes, maintaining balanced hydration 

and soothing dehydrated skin instantly. The red algae extract locks-in moisture effectively

thus leaving the skin feeling supple throughout the day.   

TM

Ingredients: MossCell Tec    , betaine, mixed fruit extracts, sodium hyaluronate,
                      red algae extract. 

How to use: Apply the essence to the face and neck, and gently massage until fully  
                      absorbed. Use after cleansing every morning and evening.

TM



Water Source Hydrating Moisturizer deeply moisturizes the skin, while maintaining long-term hydration, 

leaving the skin moisturised all day long. Its light and velvety texture is easily absorbed, non-greasy and 

moisturising. It also helps the skin resist UVA and UVB, and prevent the formation of wrinkles. 

Betaine’s unique moisturising mechanism helps to regulate water balance in cells, applies long-lasting 

moisturising effects and improves dry, fragile skin barriers. Acetyl glucosamine and citrus peel extract 

moisturise while improving our skin’s firmness and elasticity.
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Water Source Moisturizing Sleep Mask is composed of tiny capsules 

of millions of molecular weight hyaluronic acid compressed using high-

endencapsulated HA technology. This technology allows the mask to 

penetrate the skin’s dermis (inner layer) and gradually delivering 

moisture in the cycle of 12 hours, providing moisture to the muscle base, 

and rejuvenating skin. It fully rehydrates our skin through the night, resulting 

in refreshed, dewy complexion in the morning. 

The natural hydration element sodium hyaluronate can bind-up to 1000 times its own weight in water, 

infusing sufficient moisture and nutrients for the synthesis of collagen and elastin, thus smoothing out 

wrinkles and shrinking pores. Also, the complex of fruit extracts in the mask can further boost the skin's 

natural moisturizing barrier, enhance its absorption of moisture and nutrients, and instantly rehydrate the 

skin. Another key ingredient, sugar squalane, forms a natural protective film on the skin, effectively acting 

as an emollient to rejuvenate our skin.
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Ingredients: MossCell Tec   , betaine, citrus peel extract, acetyl glucosamine.

How to use: Apply the moisturizer to the face, neck and decollete, 
                     and massage gently from bottom to top. Use twice daily, 
                     day and night.  

TM

Ingredients: H2 Zeta technology, Encapsulated HA technology, sodium hyaluronate, mixed fruit      
                       extracts, sugar squalene.

How to use:  Apply a thick layer of moisturizing mask on face and neck before going to bed. 
                       Rinse off with water the next morning. It is recommended to use 
                       2 to 3 times a week. If critically dehydrated skin, it can be used daily. 

Ingredients: MossCell Tec   , olive oil esters, shea butter.

How to use: Wet the face, then gently massage the scrub over the entire face with 
                      your fingertips, avoiding the eye areas. Finally, rinse with water. It is 
                      recommended to use 2 to 3 times a week.

TM

Water Source Deep Pore Scrub contains natural walnut shell grains that absorb dirt and oil from the 

pores, removing blackheads and ageing keratin, helping to even out the skin tone and brighten our skin.    

This deep-cleansing scrubs has added moisturising elements that hydrates while cleansing, leaving the  

 skin feeling soft and not taut after the wash. 

                                It is rich in olive oil esters, which contains a variety of vitamins to give the skin prolonged       

                                hydration, especially for those with dry and sensitive skin. At the same time, rich shea  

                                butter  serves to doubly boost the hydrating effect.


